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Продължихте ли обучението си 
и ако да - къде: (Университет, 
докторска програма)  

(все още не, но най-вероятно в) Софийски Университет 
„Св. Кл. Охридски“, докторантска програма по 
Теоретична химия. 

Къде работите в момента и 
какви са основните ви 
задължения и отговорности: 

Бях одобрен за стаж (практика) по програма „Еразъм 
+“  и в момента работя по научен проект в Chalmers 
Institute of Technology, свързан с моделиране на нови 
електродни материали за презареждаеми батерии. 

Обучението във ФХФ ви 
научи/ви помогна/ да:  

Обучението във ФХФ ме срещна с интересни и 
вдъхновяващи преподаватели; научи ме, че когато 
човек се сблъска с нова информация, която му се 
струва сложна и трудна за разбиране, трябва да положи 
старание, да прочете повече по темата и чрез 
последователност и постоянство ще усвои и разбере 
новите за него идеи/уравнения/теории. 

Обучението в магистратурата 
ви научи/ви помогна/ да: 

Обучението в магистърската програма по 
„Изчислителна химия“ ми даде незаменими знания и 
опит в сферата на квантовата химия, молекулната 
динамика, програмирането, компютърните симулации 
на системи с различен размер и работата с 
изчислителния софтуер. 

Критични бележки и/или 
препоръки към обучението в 
магистратурата: 

Тъжно е, че толкова добре организирана магистратура 
има съвсем малко кандидати. 

На следващите студенти в 
специалността 
пожелавам/препоръчвам:  

Пожелавам много прекрасни и стойностни 
преживявания да запълват дните ви! 

Моля прикрепете своя актуална 

снимка. ☺ 

 

 


